
KAITO ΠΑΡΑΣΚΗΝΙΟ

Ο KuGevots το τιμάριό του
] Το τι έγινε μετά την πτώση του ελικοπτέρου του 

ΕΚΑΒ, είναι γνωστό. Ανάμεσα στα πολλά 
αποφασίσθηκε οι αεροδιακομιδές να γίνονται από 

ενιαίο φορέα αντί της ιδιωτικής Helitalia. To 
αποφάσισαν, το ενέκρινε ομοφώνως και το 

Υπουργικό Συμβούλιο, αλλά όταν 
ήρθε η σειρά της υλοποίησης, 

άρχισαν τα δύσκολα.
Μαζεύτηκαν εκπρόσωποι 
των υπουργείων και αρκετοί 

υποστήριζαν ότι «μήπως θα έπρεπε να το ξαναδούμε το 
πράγμα».
Η Αστυνομία ήθελε μια χαλαρή σχέση, αλλά όχι πλήρη 
ένταξη. Και η Πυροσβεστική δεν ήθελε καθόλου να 
ενταχθεί στον εναιίο φορέα. Άλλοι, άλλα. Κι αν δεν 
παρενέβαινε ο γραμματέας του Υπουργικού 
Συμβουλίου Σ^Κοσμίδης, να τους πει «μα, τι κάνετε; 
Εδώ είστε για"να υλοποιήσετε ομόφωνη απόφαση του 
Υπουργικού Συμβουλίου», ακόμη θα συζητούσαν. Ο 
καθένας το τιμάριό του. Και όλη του η σκέψη, μη θιγεί!


